
Jeg har dampet i 2 år. 

I starten var det for og stoppe med at ryge men til sist bliv det en hobby. 

Hvorfor er det Man ikke må havene tank på mere ind 2 ml og hvorfor målmand ikke have en flaske 

på mere ind 10 ml. 

I siger i vil have os til og stoppe med at ryge smøjet. 

Så lad os dov have hvos e-cigarer for os selv. 

 

En tank på 2 ml er ikke nok til en hel dag 

 

Lad os dov have den ene ting som vi kan have lov til i samfundet. 

 

Jeg siger nej til de nye regler  
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